



NEAPACOH MEETING RESCHEDULED TO 24-25 JAN 2023

Due to the recent outbreak of the Ebola virus in Uganda, several partners and some country delegations have expressed concern regarding their travel and safety assurance. We therefore regret to announce that this year's meeting of the Network of African Parliamentary Committees on Health (NEAPACOH-2022) has been rescheduled to 24th-25th January 2023. The meeting theme, focus and venue remain unchanged.

We continue looking forward to this first in-person NEAPACOH meeting since the COVID-19 pandemic, and anticipate that the event will indeed offer many more opportunities for networking and sharing experiences. Further meeting details will be shared in due course.

For any further information, contact, Achilles Kiwanuka, at aro@ppdsec.org /+256772490372.

ANNONCE DU REPORT DE LA RÉUNION NEAPACOH AUX 24 ET 25 JANVIER 2023

En raison de la récente éruption de l'épidémie du virus Ebola en Ouganda, plusieurs partenaires et certaines délégations de pays ont exprimé leur inquiétude concernant leurs assurances de voyager. Nous avons donc le regret d'annoncer que la réunion du Réseau des commissions parlementaires africaines sur la santé (NEAPACOH-2022) de cette année, est **reportée aux 24 et 25 janvier 2023**. Le thème, l'orientation et lieu de la réunion demeurent inchangés.

Nous continuons d'attendre cette première réunion du NEAPACOH en présentiel depuis la pandémie de COVID-19 et comptons toujours sur de nombreuses opportunités de réseautage et de partage d'expériences. D'autres détails sur la réunion seront partagés en temps opportun.

Pour des informations complémentaires, prière de contacter :
M. Achilles Kiwanuka: aro@ppdsec.org /+256772490372.